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Abstract (en)
[origin: US4604621A] The electromagnetic transmission in an interference-laden environment of events defined by the time of their occurrence is
accomplished by repeatedly generating, at equal intervals after occurrence of the event, signals representing the occurrence of the event. An event
which must be defined by the time te at which it occurs triggers a switch which in turn triggers a time base whose signal is sent to a counter. The
counter produces at its output a sequence of pulses which are coded in a coder. The code indicates for each pulse the deviation in time DELTA
Ti which separates it from the time at which the event occurred. The sequence of pulses is sent electromagnetically to a receiver via a transmitter.
The first interference-free pulse received is processed by a decoder which provides the value DELTA Ti to an arithmetic unit. The arithmetic unit
subtracts the value DELTA Ti from the time of day th to obtain the time of day te of the event. The device is applicable in particular to the timing of
sporting events.

Abstract (fr)
L'invention est relative à la transmission éelectromagnétique en milieu perturbé d'évènements définis par le temps de leurs avènements. Un
évènement qui doit être défini par le temps te où il se produit actionne un interrupteur (1) qui enclenche à son tour une base de temps (4) dont le
signal parvient à un compteur (5). Le compteur livre à sa sortie (7) un train d'impulsions qui sont codées dans un codeur (20). Le code indique
pour chaque impulsion l'écart en temps ΔTi qui la sépare du moment où a lieu l'évènement. Le train d'impulsions est envoyé à un récepteur (26)
via un émetteur (21) par voie électromagnétique. La première impulsion non perturbée reçue est traitée par un décodeur (27) qui livre à une
unité arithmétique la valeur ΔTi qui, soustraite à l'heure du jour th, restitue l'heure du jour te de l'évènement. Le dispositif trouve son utilisation en
chronométrage sportif notamment.
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